
Allmänhetens fråga om färdtjänsttaxor 
 
Kommunfullmäktige ska ta ställning till förslag om en höjning av färdtjänsttaxor till en nivå 
som kommer att drabba en redan mycket utsatt grupp mycket hårt. Tas beslut enligt Miljö 
och Samhällsbyggnadsnämndens förslag kommer priset att sedan 2021 i två etapper ha höjts 
med 169 procent till 43 kr för en enkelresa. Den höjning som nu ska beslutas om höjer priset 
med 65 procent från 26 till 43 kr. Alla vet att det inte går att resa någonstans med en 
enkelresa så det verkliga priset kommer att bli 86 kr. Den aktuella gruppen kommer då att bli 
mer isolerade och ensamma och följdverkningarna kommer att bli en ökad belastning på 
omsorg, äldrevård och hemtjänst i kommunen samt på sjukvården i Regionen. Dessutom 
kommer den drabbade gruppen att må väldigt dåligt. 
I en artikel i Corren den 13 november presenteras en forskningsstudie som tydligt visar 
sambandet mellan ensamhet och ohälsa samt mellan ensamhet och risken att dö i förtid. Ska 
Linköpings kommun vara en kommun som aktivt skyndar på det här? 
 
I kommunallagen står följande under avsnittet Brukarinflytande: 
3 §   Nämnderna ska verka för att samråd sker med dem som brukar deras tjänster. 
 
I kommunens Funktionshinderpolitiska Program står följande:  
Kommunen ska samråda med  funktionshinderorganisationer och kommunens råd för 
funktionshinder och  delaktighet i frågor som rör människor med funktionsnedsättning. 
 
I det här fallet är det väldigt tydligt vilken grupp som berörs och som brukar de här 
tjänsterna. 
Eftersom ingen som helst kontakt tagits med någon representant för den utsatta gruppen kan 
ingen hävda att det verkats för att samråda och i och med det står det helt klart att lagen och 
programmet inte följts.  
Vid en tidigare fråga från allmänheten våren 2023 svarade ordförande i nämnden att det 
Funktionshinderpolitiska programmet ska följas och att det följs inom MoS. 
 
Vi har följande frågor: 
Varför har inget samråd genomförts i den här frågan? 
Har någon konsekvensanalys gjorts som belyser hur förslaget från nämnden påverkar de som 
drabbas? 
Kan fullmäktige i Linköpings kommun ta beslut i en fråga där beredningen av frågan så 
uppenbart inte följt gällande lag och program? 
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